

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Canadian Ambassador to the Ivory Coast, Mr. Georges Charpentier, has been concurrently accredited as Canadian Ambassador to Liberia. Canada established formal diplomatic relations with Liberia on February 24, 1971 when the Liberian Ambassador to the United States was concurrently accredited as the Liberian Ambassador to Canada. Mr. Charpentier's appointment marks the first time that a Canadian Ambassador has been accredited to Liberia.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que M. Georges Charpentier, Ambassadeur du Canada en Côte d'Ivoire, exercera aussi les fonctions d'Ambassadeur auprès du Libéria. Nos relations diplomatiques avec le Libéria ont débuté officiellement le 24 février 1971 au moment de l'accréditation à Ottawa de l'Ambassadeur du Libéria aux Etats-Unis. M. Charpentier est ainsi le premier Ambassadeur canadien à être accrédité au Libéria.